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van de bestuurstafel 
NIEUWE LEDEN 

Steven Purcell 
************************************************** 

VOORRIJDERS 

Wij maken de volgende leden erop attent, dat zij 
aan de beurt zijn om op de zaterdagavond voor te 
rijden. Laat Uw clubgenoten niet in de steek. 

12 aug: Martin Fens 16 sept: Sabine Floris 
19 aug: Toon Fens 
************************************************* 

BELANGRIJKE DATA 

* 2 en 3 sept Wielerweekend Terheyden 
* 9-9 Kermiskoers 

*25-10 Evaluatie K.N.W.U/B.W.F. 
* 3-11 Algemene ledenvergadering 
*11-11 Bingoavond 
*26-ll Cycle cross 
*26-12 Kerst-triathlon. 
************************************************* 

ZOMERCOMPETITIE^ 

Het einde van het seizoen komt naderbij,voor 
degenen die hun positie op de ranglijst nog willen 
verbeteren volgen hieronder de data van de laatste 
drie ritten. 

13 aug : Afvalkoers 9.00 uur Weststad. 
27 aug : Tijdrit 20 KM 9.00 uur De Loswal. 
24 sept : Tijdrit 13è KM 9.00 uur 't tunneltje. 
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N O O I T G E N O E G 

In de Klepper van December-Januari '88-'89 wordt mijn 
naam verbonden met Werkploeg "Opperhoofd". 
Daar zit zeker te weinig werk aan vast en heeft de 
redactie van het clubblad het bestuur gevraagd op 
toerbeurt een stukje te schrijven. Anders hebben ze 
toch niks te doen. 
Ik ga niet opsommen wat ieder bestuurslid doet. 
Wel wil ik vermelden dat wie er zich geroepen voelt,., 
er zijn twee bestuursplaatsen vrij. 
Of wie wil de naam Werkploeg-opperhoofd dragen? 
Want het is wel zoeken om de laatste mannetjes voor 
een Triathlon bij elkaar te krijgen. Maar alle moeite 
was weer niet voor niets. Dankzij allen die daar aan mee-
geholpen hebben is de Triathlon weer een mooi en 
geslaagd evenement geweest. Dus weer met goede moed 
naat het volgende evenement : Het wielerweekend van 
Terheijden. 
Dus hoop ik dat men het opperhoofd weet te vinden 
om een handje te helpen. 
Het lijkt mij gemakkelijker om met zijn allen één man 
te zoeken dan een man alle medewerkers. 
Tot 2 en 3 september. 

Ad Nuiten. 
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CLUBKAMPIOENSCHAPPENNiet-licentiehouders. 

Op 24 juni vond de grote clubdag plaats, s Avonds 
was er een fantastische barbeque/dansfeest bij 
Cor Driessen, maar vantevoren moest er eerst nog 
worden gestreden om de titels van clubkampioen. 
Bij de niet-licentiehouders was er een goede op-
komst van 29 coureurs. 
Het is toch fijn om te weten dat ook de echte trim-
mers graag aan aan de belangrijke clubwedstrijd van 
het jaar deelnemen. Tevens konden we de come-back 
van Mark Gullicks beleven wat de koers meteen (net 
als bij de licentiehouders) een internationaal tintje 
gaf. 
Ondanks het "makkelijke" weer werd het een zware koers. 
Al vanuit het vertrek demareerde Theo Lodewikus. Het 
was de eerste aanval van een lange reeks. Jan Willem 
Stoop, die zijn debuut maakte, was nog te onervaren 
om het peleton te volgen, maar zijn doorzettingsver-
mogen bracht hem wel bij enkele "mede-slachtoffers? 
Zij reden gezamelijk de koers uit. Intussen was het 
peleton in groepjes uiteen gevallen. Vooral door het 
werk van Roel Eland en Quirijn de Wit moesten steeds 
meer concurenten lossen. 
Ongeveer halverwege de 40 km lange wedstrijd waren er 
9 renners voorop, Hoewel de kopgroep niet optimaal 
samenwerkte konden ze toch niet van uit de achter-
grond worden bedreigd. 
Diverse uitlooppogingen werden ondernomen maar drie 
ronden voor het einde waren het Quirijn de Wit en 
Ronnie van Tetering die uit de greep bleven. 
Goed samenwerkend gingen ze naar de meet waar Quirijn 
afgetekend de sprint won. 
Even later kwam Gerrit van Dongen als eerste van de 
achtervolgers over de streep. 
D e tijdrit over 7 km zou nu de beslissing gaan brengen. 
Hoewel enkelen meenden dat Ronnie gemakkelijk de titel 
binnen zou halen, bleek toch weer eens dat de bloemen 
pas op de meet liggen 
Quirijn verloor met slechts minimaal verschil. 
Elders in deze klepper vindt U de volledige uitslag 
van dit geslaagd kampioenschap. 
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KLUBKAMPIOENSCHAP WIELERVERENIGING TERHE1JDEN NIET-LICENTIEHOUDERS 24-6-1989. 

EINDSTAND RIT IN LIJN 38.5 KM TIJDRIT 7 KM TOTAAL PUNTEN 
1. , Ronnie van Tetering 2 1 10.22.21 3 
2. Quirein de Wit 1 2 10.24.05 3 
3. Gerrit van Dongen 3 5 10.52.85 8 
4 . Roel Eland 9 3 10.34.64 12 
5. Piet van Zundert 4 8 11.03.01 12 
6. John de Ridder 10 4 10.43.04 14 
7. Cor Haanskorf 5 9 11.06.47 14 
8. Theo Lodewiekus 11 7 11.00.34 18 
9 . Frank van Tetering 6 12 11.22.95 18 

10. Leon van Tetering 15 6 10. 54» 04 21 
11. Jan Driessen 14 10 11.12.17 24 
12. Henk Rasenberg 12 13 11.41.30 25 
15. Geert van Tetering 8 17 11.44.17 25 
14. Din van Keel 17 11 11.20.18 28 
15. •Mark Gulickx 16 14 11.42.48 30 
16. Ad Brenters 13 18 11.44.47 31 
17. Jan Stroop 19 15 11.42.93 34 
18. Kees Klerk 1/ H 11.43.46 37 
19. Peter Kloosterman 18 20 12.19.48 38 
20. Miel Jansen 20 23 1 2 . 3 >.69 4 3 
21. Tines Fens 27 19 12.07.40 46 
22. Willem v.d. Westen 26 21 12.22.48 47 
23. Jan ,W illem Stoop 25 22 12.3;.48 47 
24. Nico de Laat 23 24 12.55.19 47 
25. Toon Wouters 22 26 13.15.83 48 
26. Ko Driessen 24 25 13.15.26 49 
27. Ad van Dongen 7 niet gestart _ 
28. Ger van Duuren Uitgevallen niet gestart _ 
29. Frans van Dongen Uitgevallen niet gestart _ 



Licentiehouders. 

De licentiehouders onder onze leden wisten al voor de 
start dat zij een korte uitslag konden rijden, daar 
het totaal aantal deelnemers slechts 12 man bedroeg. 
Dit geringe deelnemersveld kreeg daarentegen wel een 
internationaal,ja zelfs intercontinentaal tintje door 
de deelname van 3 Australische kleppers, te weten 
Brett Dutton,Danny McDonald en Steven Purcell. 
Het was eerstgenoemde die al direkt vanaf de start 
demareerde en al snel enkele honderden meters pakte, 
die na de 2e ronde al tot circa 30 sec.was uitgegroeid. 
Was het peloton verrast of kon of wilde niemand hem 
terughalen ? 
Een eerste reaktie kwam van Din de Ridder die in de 2e 
ronde wegsprong en tot aan de 5e ronde alleen de achter-
volging inzette. Het verschil tussen Brett en Din 
was in de 5e ronde een 55 sec. en de rest van het 
peloton op 1 minuut van de koploper. 
Vanaf de 6e ronde probeerden wederom Din,Cees Daamen 
en Danny McDonald het weer maar het verschil werd 
niet meer overbrugd. Tot en met de 9e ronde waren de 
verschillen opgelopen tot 1.50 voor genoemd drietal 
en de rest van het peloton op 2.30 
In de laatste 2 ronden werden de verschillen nog terug-
gebracht tot resp. 1.20 en 1.40 en het was een ijzer-
sterke Brett Dutton die verdiend zijn solo met een 
overwinning afsloot.De spurt om de overige ereplaatsen 
werd gewonnen door Danny McDonald met Cees Daamen op 
een 3e en Din de Ridder op een 4e plaats. 
Pierre Driessen won de sprint van het pelotonnetje. 
De tijdrit die direkt hierna werd gereden was wederom 
een prooi voor de sterke Brett Dutton die en passant 
ook nog even het parcoursrecord van de 7 km tijdrit 
verbeterde en nu stelde op 9.32.15 
De overige en totale uitslagen leest u elders in dit blad. 
De prysuitreiking had om 21.00 uur op de jaarlijkse 
feestavond plaats . De overwinnaar bij de licentiehouders 
kon de huldiging nog net meemaken omdat hij snel moest 
vertrekken naar een etappekoers in Spanje waar hij zondag 
aanwezig moest zijn. 

2 
Snelste tijd rit in lijn; Bret Duttons 1.1?.06.34 
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interview met. . . 

Ons lijdend voorwerp van deze uitgave is Brett 
Dutton geworden. Hij verdedigt al weer zo'n twee 
seizoenen onze clubkleuren en dat gaat vooral dit 
jaar met het nodige succes gepaard. Voor wie het 
nog niet wist,of het al vergeten was,hij behaalde 
vorig jaar als lid van de Australische baanploeg 
op de olympische spelen in Seoul een bronzen me-
daille op het onderdeel ploegenachtervolging! 
We hebben hem verder dit jaar als nieuwe club-
kampioen mogen huldigen. Daar hij echter kort na 
de ronde van Terheijden weer naar Australië terug 
keert vonden wij het hoog tijd worden hem eens 
nader aan jullie voor te stellen. 
Brett is inmiddels 22 jaar oud en afkomstig uit 
Grays Point.Sydney Australia. 

RED ; Wat is je beroep? 
BD ; Cyclist! (wielrenner) 
RED ; Pardon? 
BD ; Toen ik zestien jaar oud was ben ik van school 

afgegaan om mezelf meer op de sport te kunnen rich-
ten. Sinds die tijd heb ik heel wat baantjes gehad 
om ook aan geld te komen,ik heb bijvoorbeeld in 
een fietsenwinkel gewerkt. Ook als ik straks terug 
ben verwacht ik niet veel problemen om aan de 
slag te komen.misschien wel wat te gemakkelijk 
zodat de druk om een schoolopleiding af te maken 
niet erg groot is. Momenteel krijg ik elk jaar een 
bepaald bedrag van de staat waar ik woon om mijn 
sport te kunnen beoefenen . Hoe beter mijn pres-
taties hoe hoger dit bedrag is. 

RED ; Australië is niet echt een land met een wielertra-
ditie,hoe en wanneer ben je ertoe gekomen om te 
gaan wielrennen? 
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BD ; In 1982 ben ik met wielrennen begonnen daarvoor 
heb ik ongeveer tien jaar gezwommen en aan 
surf life saving gedaan. Dat laatste is een on-
bekende sport hier maar in Australië onbetwist 
de grootste sport,het zijn een soort reddings-
brigades die onderling allerlei wedstrijden houden 
op allerlei onderdelen. De bekende jongens zijn 
daar even populair als hier bijvoorbeeld een Ruud 
Gullit. 

Na tien jaar begon het me echter te vervelen en 
mijn vader die ook fietste stimuleerde me om ook 
te gaan wielrennen. 

RED; Je bent vorig jaar naar de olympische spelen in 
Seoul geweest,kun je daar iets over vertellen? 

BD ; De spelen waren een enorme belevenis. Vanaf de 
spelen in Los Angeles hebben we vier jaar aan een 
hele nieuwe ploeg gebouwd. In Korea reden we echter 
met man omdat een van ons gebleseert was en dus 
niet geheel fit. Dit had tot gevolg dat we in de 
halve finale tegen Oost-Duitsland besloten om wan-
neer we verder dan twee seconden achter lagen de 
zaak niet te forceren zodat onze vierde man nog 
voldoende kracht overhield om op dezelfde avond 
de strijd om de bronzen medaille met succes af te 
ronde,we waren tenslotte allen van mening dat liet 
beter was om met brons naar huis te keren dan met 
lege handen hetgeen ons ook gelukt is. 

RED; Is het wielrennen in Australië hetzelfde als we dat 
hier kennen? 

BD ; Australië heeft in totaal ongeveer 10.000 licentie-
houders. (Profs, Amateurs, junioren, Dames en Veteranen) 
In de wintermaanden rijden we wegwedstrijden en in 
de zomer,van november tot maart,(da's even wennen) 
rijden we op de baan. 
Er is elk weekend meestal maar één wedstrijd zodat 
ik voor een koers soms 8 uur in de auto zit. Veel 
mensen uit andere staten zie je dan ook alleen maar 
op de nationale kampioenschappen en bij internatio-
nale wedstrijden welke vooral in oktober worden 
gehouden. 

Bret Dutton 



RED; 

We kennen 3 niveau's A,B,C en alle categorien rijden 
samen,een goede junior kan dus in de A-categorie 
uitkomen met profs en amateurs.de klasiekers zijn 
echter allen voor de twee laatstgenoemde categorien. 
De meeste andere wedstrijden zijn zogenaamde handy-
cap races waarbij de snelste renners soms wel zo'n 
40 minuten achter de eerste moeten starten. 
In tegenstelling tot hier is het meeste geld op de 
baan te verdienen,ook weer volgens dat handycap 
systeem. 
We hebben ook wielerbanen die geheel vlak zijn,dus 
zonder hellende bochten,die hebben dan ook vaak nog 
verschillende lengtes (tot 500 meter) en wegdekken 
maar je staat er soms van versteld hoe snel ook zo'n 
vlakke baan kan zijn. 
Ben je nog steeds lid van de nationale ploeg en wat 
zijn je doelen op dat gebied? 
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WINST VOOR HOLLANDSE DUTTON,, IN SPANJE. 
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BD ; Ik zit nog steeds in de baanploeg tot aan de 
gemenebestspelen in januari 1990. Deze spelen 
waaraan alle landen van het vroegere Engelse 
koningkrijk deelnemen zijn voor de bevolking en 
de regering even belangrijk als de olympische 
spelen en zeker belangrijker dan een W.K. Ik zou 
echter ook graag eens een individueel nummer willen 
rijden zoals bijv. een puntenkoers maar daar krijg 
ik geen toestemming voor. Dit alsmede het feit dat 
ik van het lidmaatschap van de nationale ploeg 
financieel ook niet wijzer word maakt dat ik er na 
die spelen mee stop en me meer op de weg ga concen-
treren,ook zou ik weieens wat zesdaagsen willen 
rijden met bijvoorbeeld Bob Rasenberg. 
In de toekomst zou ik best prof willen worden,ik 
wil echter eerst eens eenvolledig jaar wegwed-
strijden rijden en proberen een "top amateur" te 
worden. 

Tot nu toe was het steeds zo dat wanneer ik naar 
Nederland kwam ik een volledig baanseizoen in de 
benen had en nog niet goed op de weg was voorbe-
reid. Als ik volgend jaar terugkom wil ik echt 
goed voorbereid zijn op de klassiekers,het is 
namelijk mijn bedoeling om volgend jaar in de 
topkompetitie uit te komen en zal daarvoor mis-
schien wel naar een andere ploeg moeten gaan. 
Ik hoop dat ik daarmee niemand kwets want ik 
heb het hier best naar m'n zin. Lukt het niet om 
in de komende jaren prof te worden dan zal ik me 
in de toekomst gaan beperken tot de wedstrijden 
in Australië. 

RED; Hoe ben je op het idee gekomen om naar Nederland 
te komen? 

BD ; Dat is het gevolg van m'n vriendschap met Bob 
die bij ons in Australië heeft gereden, en de 
criteriums in Nederland zijn een perfecte training 
voor de baan. 

12 

RED: Heb je nog andere hobby's dan fietsen? 
BD ; Ik hou van alle soorten watersport,verder hou ik 

van uitgaan en naar muziek luisteren. In de zomer 
berijd ik ook m'n mountain bike.we wonen n.1. 
slechts op 200 meter afstand van een national park. 
(te vergelijken met de Hoge Veluwe.) 

RED; Wil je verder nog iets kwijt aan onze leden? 
BD ; Ik wil graag iedereen van de club bedanken voor 

de gastvrijheid en natuurlijk speciaal de familie 
Rasenberg. Op 5 september ga ik weer terug naar 
Australië voor de belangrijkste wedstrijden daar. 
Volgend jaar hoop ik weer terug te komen maar dat 
kan ik nu nog niet met zekerheid zeggen,ik moet 
daar thuis nog met verschillende mensen over praten. 

Tot zover dit vraaggesprek met deze sympathieke 
Australiër,wij wensen hem alvast veel succes in 
de toekomst! 
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Wedstrijduitslagen 
Jack van Dongen - Cees Daamen 

Stampersgat 14 Bergen op Zoom 
Willemstad 

16 
Rucphen 9 

Bergen op Zoom 
Willemstad 18 

Spinveld 19 
Moerdijk 14 Jos van Ginneken 
Werkendam 16 
Waranda 17 Bergen op Zoom 18 
Wemeldinge 12 

Bergen op Zoom 

Made 12 Corné Rombouts 
L- Zwaluwe 20 
Veldriel N.K 17 Goes 

Raamsdonksveer 
5 

19 
Adrie Voogt Kruiningen 

Helwijk 

3 
4 

Goirle 18 Poortvliet 

Heikant 

4 
12 

Piérre Driessen Clinge 

Bruinisse 

112 

Bergen op Zoom 4 st Willebrord 
Willemstad 

3 
9 

Handelskwekerij Ad Snoeren 
Molenstraat 75, 4844 AM Terheijden 
Telefoon 01693 - 12 44 

G R O O T H A N D E L IN T U I N P L A N T E N 

P A R T I C U L I E R E V E R K O O P OP Z A T E R D A G 

I n d e w i n d . . . . 
DIN DE Ridder 

Het molentje van dit artikel draait goed in het rond. 
Getuige het feit, dat ondergetekende reeds de 17e per-
soon is die in de wind is gezet. 
Naast de succesvolle trim-triathlon heeft wind, wat 
onze wielervereniging betreft voornamelijk rondom de 
schans gewaaid. 
Tot op heden heeft de wind voor ons helaas uit de 
verkeerde hoek gewaaid. 
Omdat een afgesloten parcours een ingrijpende ge-
beuren en hoogste goed is binnen de wielervereniging, 
ben ik de mening toegdaan, dat ieder lid optimaal ge-
ïnformeerd dient te worden m.b.t. deze zaak. 
Het onderhoud dat ik onlangs heb gehad met de commisie 
Algemene Zaken(adviescommissie) heeft niet het beoogde 
resultaat opgeleverd. 
Elders in deze klepper staat het onverkort verslag 
m.b.t. deze zaak. Naar aanleiding van dit voorstel 
heeft er op 28 juli 1989 een gesprek over de beoor-
deling van het parcours ter plaatse met de ambtenaar 
sport en welzijn plaatsgevonden. 
Hierbij overeengekomen dat het fiets-wandelpad in zijn 
huidige vorm (ronde=l km), mits een tweetal bochten 
aan de binnenzijde worden voorzien van een verhard 
oppervlak, op beperkte schaal gebezigd kan worden voor 
de wielersport. 
Het bestuur van de Wielervereniging heeft inmiddels 
deze kwestie intern besproken. 
Hierbij is besloten om een verzoek in te dienen tot 
gebruikmaking van het fiets-wandelpad gedurende de 
zomertijd op donderdag van 18.00 tot 21.00 waarvan 
de jeugd van 18.00 tot 19.00 uur. 
Het geheel loopt in feite parallel met een wielerbaan. 
(Echter ook te gebruiken bij regen) 
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Zo kunnen diverse baandisciplines worden verreden, 
(b.v. ronde(n)records, ploegentijdrit, ind. tijdrit 
achtervolging, handicaprace, Australische achte-
volging, koppelkoers, en groep een bepaalde snelheid 
aanhouden etc). 
Tot zover de stand van zaken. Ik hoop dat ik ruim-
schoots in de wind heb gezeten. 
Voor de volgende klepper zet ik Jan Stroop in de wind. 

KOGA-MIYATA '88 
MOST PERFECT LINE 

OF BICYCLES 

Uw Koga-Miyata-dealer 

Ben even weg naar 
JANUS VAN NISPEN 
Mast bosstr. 80/82/84 
BREDA. 076-213372-218752 
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W i e l e r v e r e n i g i n g Terheijden 

Onderwerp: 
Verzoek verbreding 
wandel-fletspad. 

College B en W., 

Terheijden. 
Terheijden, 1 Juli 1989. 

Geacht College, 

Al Jaren ls de wielervereniging er op uit om een afgesloten circuit 

te vinden. 

Toen er een recreatie-plan"klelne schans" werd gemaakt heeft de vereniging direct 

contact opgenomen met de gemeente. 

Voorgesteld werd het Geprojecteerde voetpad geschikt te maken voor multi-functionele 

doeleinden(w.o. een wlelercircuit). 

Naar aanleiding hiervan heeft op 3 mei 1985 een gesprek plaatsgevonden met N.S.F. 

(Dhr. Romljn afd. sportaccomodaties), Gemeente(Dhr. B. van Gils afd. sport en 

welzijn) en wielervereniging Terheijden(D. de Ridder} 

Ook is de situatie ter plaatse bekeken. 

Advies van N.S.?. d.d. 10 mei 1935! Verzoek wielervereniging ls op beperkte schaal 

te realiseren. 

Op 20 mei 1989 dit advies behandeld , conform bevonden en in da verdere ontwikkeling 

meenemen. 

Op 26 mei 19S7 heeft wederom een gesprek plaatsgevonden met wethouder A. Wolfhagen, 

ambtenaar sportzaken B. van Gils en namens de wielervereniging J. van Tetering en 

D. de Ridder. 

Helaas ia het veslag van dit gesprek ter gemeente niet meer te achterhalen. 

Tendens van dit gesprek : er is geen geld, derhalve nog niets te realiseren. 

Op verzoek van de gemeente heeft de wielervereniging steeds acte de prësence gegeven 

bij diverse evenementen inzake promotie recreatie-plan "kleine Schans" 

Gezien het bovenstaande is steeds de indruk gewekt( opgewekt vertrouwen), dat er 

mogelijkheden waren. 

Zonder enige vorm van overleg is er onlange vergunning verleend tot het aanlegen 

van een voetpad op de kleine schans. 

U kunt ongetwijfeld begrijpen, dat wij enorm verbaasd en teleurgesteld zijn. 

Temeer daar wij altijd een erg goede relatie hebben met de gemeente. 

Wij vinden dat we door de gemeente niet netjes behandeld zijn. 

Verbreding voetpad: 

Op dit moment is het ons nog niet duidelijk of er sprake is van een voet-f ietspad. 

Gaarne zouden wij als vereniging een verdubbeling zien van de huidige breedte 

( 3 meter in plaats van 1 meter 50 centimeter). 

De volgende argumenten Iiggen aan ons verzoek ten grondslag: 

< - multl-functioneel! -





- Multi-functloneel In verbond met de steeds toenemende vrije tijd 

veel sport-evenementen mogelijk. 

b.v. fietsen, hardlopen.skeeleren.schoolsport etc. 

Veiligheid Fietsers worden ontrokken aan het openbaar verkeni 

(grote wens politie). 

- Jeugdopvang 

- Passieve recreatie 

' Financiering' 

Geen mogelijkheden om in verenigingsverband 

wielerjeugd op te leiden zonder een afgesloten 

circuit(gediplomeerde trainers aanwezig binnen de 

vereniging). 

Veel mensen de mogelijkheid bieden d.m.v. sport-

evenementen op de kleine schans te laten vertoeve 

De vereniging is bereid een geringe vergoeding 

te betalen (relatief weinig uren in gebruik). 

Bezwaren tegen de huidige breedte: 

- Indien er sprake ia van voet-fietspad: Wandelaars zullen constant hinder ondervinde 

van de fietsers(uitwijken) 

- Indien er sprake is van een voetpad: Het ia onontkoombaar dat de kleine schans 

een grote uitlaatplaats wordt voor honden.(hondenpoep). 

Veel mensen zien dit als een erg kwaad, terwijl veel mensen enthousiast reageren 

op verbreding. 

Ik heb inmiddels wel begrepen, dat ons verzoek wel is gewogen bij het verlenen van 

de vergunning. 

Gaarne zouden wij de argumentatie vernemen ontrent het genomen besluit. 

Vooralsnog zien wij geen bezwaren c,q. zwaar wegende technische argumenten om de 

voet- fietspad te verbreden tot 5 meter. 

De wielervereniging telt momenteel 115 leden en bestaat 20 Jaar. 

Zij is geheel self-supporting. 

Terheijden heeft landelijke bekendheid bij diverse evenementen, die door onze 

vereniging worden georganiseerd. 

Wij zijn U eohter erkentelijk voor de geboden gelegenheid om onze argumenten 

nogmaals toe te lichten. 

Hopelijk is het echter nog niet te laat. 

Bijlagen: gevoerde correspondentie. 
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1. Publieke t r i b u n e 

De heer de R i d d e r v o e r t n a m e n s de Wielerverenlging Ter-
heijden het w o o r d . 

Al jaren is de w i e l e r v e r e n i g i n g er op uit om een af-
g e s l o t e n c i r c u i t te v i n d e n . T o e n er een recreatie- ' 
plan "Kleine S c h a n s " werd g e m a a k t heeft de vereniging 
direct c o n t a c t o p g e n o m e n met d e g e m e e n t e . 
V o o r g e s t e l d werd het g e p r o j e c t e e r d e voetpad g e s c h i k t 
te maken v o o r m u l t i - f u n c t i o n e l e d o e l e i n d e n (w.o. een 
w i e l e r c i r c u i t ) . N a a r a a n l e i d i n g h i e r v a n heeft op 3 mei 
1985 een g e s p r e k p l a a t s g e v o n d e n m e t N . S . F . (dhr. Ro-
m i j n a f d e l i n g s p o r t a c c o m m o d a t i e s ) , g e m e e n t e (de heer" 
B. van C l l s a f d e l i n g sport t w e l z i j n ) en wielerver-
eniging T e r h e i j d e n (D. de R i d d e r ) . 
Ook is de s i t u a t i e ter p l a a t s e b e k e k e n . A d v i e s van 
N . S . F . d . d . 10 m e i 1985: v e r z o e k w i e l e r v e r e n i g i n g is 
op beperkte schaal te r e a l i s e r e n . Op 20 m e i 1985 is 
d i t advies b e h a n d e l d , c o n f o r m b e v o n d e n en in de ver-
d e r e o n t w i k k e l i n g m e e n e m e n . 
Op 26 m e i 1987 h e e f t w e d e r o m e e n gesprek p l a a t s g e v o n d e n 
m e t w e t h o u d e r A . W o l f h a g e n , a m b t e n a a r s p o r t z a k e n B . 
v a n Gils e n n a m e n s d e w i e l e r v e r e n i g i n g J . van Tetering 
en D. de R i d d e r . H e l a a s is het verslag van d i t gesprek 
ter g e m e e n t e n i e t m e e r te a c h t e r h a l e n . T e n d e n s van dit 
g e s p r e k : er is g e e n g e l d , d e r h a l v e nog n i e t s te rea-
l i s e r e n . O p v e r z o e k v a n d e g e m e e n t e h e e f t d e wieler-
v e r e n i g i n g s t e e d s a c t e d e p r é s e n c e g e g e v e n bij diverse 
e v e n e m e n t e n inzake p r o m o t i e r e c r e a t i e - p l a n "Kleine 
S c h a n s " . G e z i e n het b o v e n s t a a n d e is s t e e d s de indruk 
g e w e k t (opgewekt v e r t r o u w e n ) , d a t e r m o g e l i j k h e d e n 
w a r e n . 

ECHTE 
GEZELLIGHEID 
vindt u 

IN 

Gelegenheid voor bruiloften - partijen en barbecue 
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De heer Visker vraagt zich af hoeveel de financiële 
bijdrage van de wielervereniging zal zijn. Eenvoudig 

geredeneerd wordt het werk bij verbreding tot 3 m 
twee keer zo duur. De benodigde verkanting voor de 
wielrenners is mogelijk in strijd met het gebruik door 
wandelaars. Het idee voor de jeugd spreekt wel aan maar 
dan vel op 1,5 m breedte. 
Hoe zal het gebruik in de toekomst worden, aldus mevr. 
van der Graaf indien we thans al enkele uren gedurende 
enkele dagen per week voor de wielersport afsluiten? 
Mevr. Koopman verwacht dat bij 3 m breedte zeer veel 
grond verplaatst moet worden. De kosten zullen zo hoog 
zijn dat de aangeboden geringe vergoeding niet in ver-
houding staat. Als het geheel dubbel zo duur wordt dan wil 
ik er wel over denken. Wel jeugd op bepaalde tijden la-
ten gebruiken. 
De heer Lafeber deelt mede dat een 3 m brede asfalt-
baan estetisch geen gezicht is. De uitvoering zal on-
middellijk stilgelegd moeten worden indien de kans be-
staat dat de huidige breedte veranderd wordt. Naar ver-
wachting zullen de meerkosten bij aanleg van 3 meer t 

1,5 x de huidige kosten zijn. 
De voorzitter stelt voor: huidige breedte van 1,5 in 
uitvoeren en in een gesprek met de wielervereniging de 
mogelijkheid te bezien voor gebruik door de jeugd. 
De commissie stemt met het voorstel in. 



HET REISVERSLAG VAN DE 4 TRAAJE DRAAJE 

1e dag Prinsenbeek. 
Op dinsdagavond 6 juni was het weer zo ver, de 8e 
traaje draaje. Met een compleet peloton starten wij 
aan onze reis rond traaje. 
Als vaste kopmannen, Directeur Driessen en John Plak. 
Het begon al goed, op de Noord aangekomen,viel de 
regen met bakken naar beneden.Zodat Toontje, na 5 mtr 
in de regen te hebben gereden al naar huis wilde, 
samen met Ad. Maar zullie moeder was niet thuis. 
Dan maar even schuilen onder een viaduct, maar hèèl 
even. Weer verder kassen in de stromende regen. On-
danks het slechte weer reed Joost fluitend door het 
Liesbos met Rieke Knol. 
Aangekomen op het Koeiepad met zijn roosters zaten 
we in mum van tijd van onder tot boven onder de 
stront, wat een gemopper. 
Konstant werd er geroepen ,,lekke band,, de meeste 
tijd door Sjimmie Simson. Ook hadden de kopmannen 
ons mooi tuk, ze lieten ons vele kilometers teveel 
in de stromende regen rijden. 

2e dag. Polder den Bol-Peuzelaar. 
Rob heeft al snel zijn herenfiets ingerolen voor 
een ,,echte racefiets,, maar zijn maat laat zich niet 
kennen en sjeest 4 dagen rond op zijn ,,bakfiets", 
knap hoor. We rijden dwars door Wagenberg, naar 
menige lekke band,aangekomen bij de stoplichten legt 
Willem heel de Maasroute lam, anders we nu nog niet 
overgestoken. 
Fietsend door de polders zien wij koeien met oorbellen, 
in alle kleuren. 
Na enkele lekke banden en verkeerd rijden,geven onze 
kopmannen de pijp aan Maarten. Lezen geen routes meer 
maar rijden zomaar een eind in het rond. 
Zodat Willem gepromoveerd word tot reisleider. 
Dat zal leuk worden, de eerste de beste weg rijden we 
al verkeerd, lachen,gieren,brullen. 



3e dag haagse Beemden 
Fam Driedorp (ingeschreven onder auspiecen van de 
K.N.W.U.) sluit zich ook al bij ons aan, hoe meer 
zielen hoe meer vreugd. 
Willem arriveerd met zijn uitgebreid reisschema en 
brengt ons tot bij de Mark, waar we met de veerboot 
overgezet worden naar de andere kant van de „Wereld". 
Ons kanariepietje Pim vliegt ook mee. Bram rijdt lek 
op zijn „ nieuwe fiets" is nog garantie word geroepen. 
Niets aan de hand, morgen terug naar Schraven. Na veel 
grint en lekke banden gaan we via de Hokkenbergring, 
over de kassaaien, van het Seikgats Wiegeske naar 
Zee(dijk) pootje baden. 

4e dag Cadettenkamp-Sterse bossen. 
We rijden richting Gruytveld(niemand rijdt verkeerd). 
Vandaag heeft ook Loekie Knol haar plaats in het 
peloton ingenomen. 
Dat is kostje voor Willem, hij plakte meteen aan de 
rode broek. 
Weer een schaapje erbij en maar blijven tellen.Zo 
arriveerden we in het cadettenkamp, waar ook de film-
ploeg aanwezig was. Zo fietsten we lachend, gierend, 
brullend door de bossen met Willem-Jan. Jac en zijn 
maat die zich ook kostelijk amuseerden. 
Op den Houtse Heuvel was de laatste pitstop,heerlijke 
broodjes. En toen met een rotgang naar de kantine, 
waar de film al draaide. 

De vaantjes werden uitgereikt ,en wij konden op onze 
blaren gaan zitten. Duidelijk werd na al die dagen 
dat Bram vloeiend Traajs praat. 



ZONDAG 9 JULI 1989 TRIATHLON TERHEYDEN 

Na vele wedstrijden was het zover, de zevende editie 
van de Terheydense triathlon. In de voorgaande week 
was gebleken, dat de triathlon drie kanshebbers uit 
Terheyden zou hebben, te weten: Edwin Vonk, Marcel 
Eigner en ik. Ondertussen hadden zich ook diverse, 
andere kanshebbers van buitenaf aangemeld zoals: 
Wim van Haperen, Remi Mols? Ruud Zaalberg en voor mij 
de grootste Kees van Loon uit Den Haag. 
De echte kleppers waren overigens in Stein dit weekend 
maar toch bleek dat Terheyden een aantrekkelijke tri-
athlon was toen het deelnemers aantal op 200 werd ge-
schat . 
Ook de toeschouwers waren in grote getale aanwezig op 
deze zonnige dag. Aan al deze mensen hebben alle deel-
nemers dan ook een grote steun gehad. 
Voordat de wedstrijd begon, ben ik eerst onder behande-
ling geweest van de sportmasseur Cees van de Made, die 
mij van van enkele kleine blessures afhielp. 
Toen moest het er maar een keer van komen: DE WEDSTRIJD. 
Precies om 1 uur klonk het startsignaal in het 
Terheydense Markkanaal. 
180 deelnemers begonnen aan een wedstrijd die bestond 
uit: 800 meter zwemmen, 40 km fietsen en 85 km lopen. 
Na elf minuten klommen zes mensen uit het water, 
Vonk, Eigner, Mols, Van Haperen, De Ruyter, Van 
Halderden. Met 5 seconden achterstand kwam ik uit het 
water. Deze 5 seconden bleken later in de wedstrijd 
fataal te zijn voor mij. 
De kopgroep had zich al snel tot een groepje gevormd 
en deze mensen konden toen kop over kop gaan rijden 
zodat de voorsprong op mij nog groter werd. 
Na 4 ronden alleen te hebben gereden, werd ik in de 
bocht naar Verweijmeren door een groepje achtervol-
gers teruggepakt. Tot mijn grote verbazing zat ook 
de voor mij grootste favoriet Kees van loon bij deze 
ploeg. 

Tijdens het lopen, verloor ik nog enkele plaatsen aan 
betere lopers. 

Uiteindelijk werd ik met een tijd van 1.43.00 elfdes 

in de einduitslag. 
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Deze uitslag viel mij echter wel een beetje tegen, 
maar ik hoop dan ook volgend jaar hoger te scoren 
in misschien wel een SPC -wedstrijd. 
Het erepodium werd uiteindelijk gevuld door: 
1 De Bruin 2 Van Haperen 3 Zaalberg. 
Tot slot wil iedere medewerker aan deze triathlon 
bedanken voor de goede organisatie en tot volgend 

jaar. 

met vriendelijke sportgroetjes, 

Gerry van Helmond 

K.N.W.U WEDSTRIJDKALENDER 

AUGUSTUS 
20 Ronde van Nispen A/J/N. 
20 Ronde van Zevenbergen A/J/N. 
26 Ronde van Fijnaart A/J/N 
27 Ronde van Teteringen A/J/N/L. 

SEPTEMBER 
3 Ronde van Oudenbosch A/J/N. 
3 Ronde van Terheyden A/J/L/V. 

7 Ronde van Roosendaal A/L. 
10 Ronde van Roosendaal A/L/V. 
10 Ronde van Edisonplein A/D. 

17 Ronde van Prinsenbeek A/J/N. 
17 Ronde van Hoogerheide A/J/N. 
24 Ronde van Wernhout A/J/N. 



KERMISKOERS 1989 

Een week na ons wielerweekeinde kunnen alle leden 
weer onder in de beugel. 
Want dan wordt er gestreden om de titel kermis-
koning 1989. 
De koning van vorig jaar Piet van Zundert verkeert 
in een blakende vorm, dus onze leden zullen dan ook 
alles uit de kast moeten fietsen, om deze kermis -
koning te onttronen. 
De rugnummers kunnen afgehaald worden vanaf 18.00 u 
bij Café de Plak. 
Vertrek 18.30 Café de Plak. Er wordt gestart in 1 
categorie, de eerste ronde is geneutraliseerd, waar-
na 9 kleine rondjes koers. + 

Prijsuitreiking in de vorm van consuptiebonnen - 21.00 
Café de Plak. 
Wij hopen vele leden te zien strijden om de titel kermis-
koning. Dus tot 9 sept. 
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SEPTEMBER 

5 Jan Paulissen 
12 Cees van Dongen 
16 Din van Meel 
17 Nico de Laat 
20 Ruud Deckers 
22 Leo Bekers 
22 Joost Engelen 
22 Ingrid Otjens 
25 Quirijn de Wit 
26 Jan Stroop 
26 Stef van Zundert 
28 Cees Daamen 
30 Gerard van Tetering 

OKTOBER 

9 Ad Brenters 
10 Ad van Nispen 
11 Wim Schmetz 
16 Frie Rasenberg 
16 Hans Rasenberg 
16 Cor van Steenderen 
19 Ad van Dongen 
20 Sabine Floris 
21 Steven Purcell 
24 Jan Couweleers 
25 Niels Schrauwen 
30 Peter Kloosterman 



Uitslagen Triathlon 1989 van clubleden. 

1 Jos de Bruin B. O.Zoom 1.38.00 

11. Gerrie van Helmond 1. 43. 18 
40. Wally de Ridder 1. 52. 23 
46. Piet van Zundert 1. 53. 20 
64. Ferry Rasenberg 1. 55. 45 
74. Peter Kloosterman 1. 57. 45 
80. Nico de Laat 1. 58. 30 
82. Frank van tetering 1. 59. 56 

114 .Ruud van Wijk 2. 08. 10 
136 .René Pals 2. 15. 58 

140. Ad Pals 2. 18. 50 

149, .Pim de Ridder 2. 21. 20 

34 



wist u d a t . . 
-Adrie Voogt 1 september in ieder geval prijs heeft? 

-hij dan namelijk gaat trouwen!! 

-Jack van Dongen in Kaatsheuvel een "hersen"-schudding 
heeft opgelopen? 

-Iedereen een triathlon kan volbrengen, 

-maar dat er slechts één man (of twee bij W.V.T.) 
clubkampioen kan worden! 

-dat de feestavond nieuwe stijl een groot succes was? 

-Cor Driessen alle leden bedankt voor de fijne sfeer 
die zij met deze feestavond hadden. 

-dat de W.V. Terheyden de Fam Driessen voor de ver-
zorging van de barbeque bedankt. 
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